
Utfordringer med tiltak – Ringvoll 

På Ringvoll møtte det 11 personer. Skytterlaget, Vel-foreningen og Bygdekvinnelaget var 

representert, samt noen innbyggere. 

Tema/ utfordringer m/ tiltak:  

Grøntarealer: 

Grøntarealer som kommunen eier gror igjen, og det mangler vedlikehold.  

• Ikke reguler inn grøntområder, dersom de ikke kan holdes vedlike. 

• Ha en plan for grøntområder! 

Belysning: Mange mørke veier på Ringvoll. 

• Tiltak: Gatelys mellom Ringvoll og Moløkka. Det er skolevei og bør ha belysning. 

Fasiliteter: 

• Frivillighetssentralen: Kanskje de kan ha et opplegg/ en filial på Ringvoll i tilknytning 

til Innbyggertorget? 

Boligbygging: 

Utbygging av Ringvollkollen skal starte opp.  

• Da må det bygges en barnehage! 

Spredt boligbebyggelse er bra, men ønske om at kommunen i sine reguleringsplaner heller 

konsentrere byggingen på Ringvoll, slik at man kan opprettholde et levende nærmiljø. 

Det finnes mange eldre detaljreguleringsplaner for Ringvoll, og kommunen oppfordres 

derfor til å hente fram disse når nye arealplaner skal lages for Indre Østfold kommune. 

Turløyper: 

Det mangler turløyper på Ringvoll! Det finnes mange steder å gå, men mange steder er ikke 

så egnet for alle, og er ikke så godt tilrettelagt.  

• Etablere en nærløype med lys i samarbeid mellom kommune, velforening og 

grunneiere. 

 

Gang- og sykkelveier: 

• Gang- og sykkelvei mellom Fossnes og Våler grense (saga). 

Kollektivtransport: 

• Det mangler tilbud om kollektivtransport mellom Ringvoll og Sonsveien. 

Nærskoleprinsippet for vg. skoleelever: Veldig merkelig at elevene må gå på videregående 

skole på Vestby og Ås uten at kollektivtilbudet er på plass! 

• Det skulle gått en Ruterbuss på strekningen. 



 

Belysning: Mørke gater og farlige fortau på Ringvoll (Eventyrveien), som også er skolevei. 

Fortauene er ødelagt på kommunal vei.  

• Det må repareres og gjøres ny asfaltering, samt ny belysning i Eventyrveien. 

Trafikksikkerhet: 

Trafikksikkerheten i Eventyrveien. Her er det en høy hekk som må holdes nede, for at 

trafikksikkerheten skal være god nok. 

• Kommunen må påpeke overfor grunneiere at hekkene skal klippes! 

 

 

Til politikerne: 

Barnehage må bygges ut eller bygges ny! 

Veldig glad for at Ringvollkollen skal bygges ut, men Ringvoll Vel er bekymret for 

trafikksikkerheten for skolebarn og barnehagebarn når utbyggingen starter, samt for andre 

innbyggere som skal ferdes i dette området. Ringvoll vel har sendt et brev til kommunen 

vedr. en bekymring for utbyggingen. Vel-foreningen har fått kjennskap til at utbygger og 

kommunen har inngått en avtale om fritak fra kravet om å bygge en gangvei før man kan 

sette i gang byggingen. Det bekymrer Vel-foreningen, siden det står i detaljreguleringsplanen 

at dette er en forutsetning for utbygging. 

• Utbyggerne bør bruke en annen vei som anleggsvei når de starter utbyggingen. 

Avfallshåndteringen er en utfordring. Her bør det etableres avfallsstasjoner. Dette gjelder 

egentlig all infrastruktur. 

Oppfordring til politikerne generelt: Dra på befaring og se på hva dere diskuterer! 

 

 

 

 

 

 

 

 


